



COMMUNITY: Frequently Asked Questions Regarding Return to In-Person Learning

Before submitting questions to Info@wcskids.net or via our district Facebook page, please take a minute to review all the FAQs to ensure your question is not already answered.

What did the Board of Education decide on October 15, 2020?

At their meeting on October 15, 2020, the Board of Education voted to approve a framework to allow students who want to be in-person to return to school. This will lead to another parent survey, asking families to choose in-person or to continue learning online, allowing the district to build cohorts and student schedules.

Why did the Board approve a “framework” rather than a “formal schedule?”

To ensure we can accommodate everyone who wishes to return to in-person learning, the plan presented to the Board assumes all students will return to school. Once we know the actual numbers of families choosing in-person and those choosing to continue learning online, we will finalize details and share them with the community.

As a parent, what decision do I need to make?

Parents will be surveyed to determine if they prefer in-person or virtual learning. We are asking families to complete this by 4:00 pm on Friday, October 23 to help with our planning.

My child attends an elementary school, why did you choose to start them on a half day instead of a full day?

Starting with a half day at the elementary schools will allow us to work together on staffing for support services such as latchkey and supervision for the cafeteria/recess. In addition, a half-day in-person limits the amount of asynchronous learning time for students. Our goal is to return elementary students to a full day of school.

Will my child’s teacher change?

As we build cohorts and identify students for in-person and virtual learning, it is possible students will receive new teachers.

Can a student be part time virtual and part time in-person?

Not at this time, families must select in-person or virtual.

If I choose in-person, when will my child start school?

Though the final timeline will be entirely dependent on the survey to determine the needs of the community, and being able to work out final staffing and logistics, we have established a target of bringing students back beginning in November. We have identified, however, the order of the return. Our Pre-K - 2 would be included in the first group; 3 – 5 next; followed by 6 and 9; and the remaining secondary grades as the final group.

Will Schools of Choice/Open Enrollment students return to their home schools if they prefer to study online, or, can they maintain their positions in the schools they currently have?

Our goal is to keep students in the schools they are currently enrolled in. Schools of Choice/Open Enrollment students will not lose their seats in their schools if they choose in-person or virtual.

او على فيس بوك لإدارة Info@wskids.net قبل ان نضع هذه الاسئلة والاجوبة على هذا الموقع مدارس وورن الموحدة، الرجاء ان تأخذوا من وقتكم لمراجعة وقراءة هذه الاسئلة والاجوبة للتأكد من انه قد تم الاجابة على كافة أسئلتكم

ماذا سيقدر مجلس ادارة المدارس في يوم 2020/10/15؟

سوف يصوت المجلس اليوم 2020/10/15 في اجتماعه على رجوع الطلبة للدوام بالمدارس إذا رغبوا بذلك شخصيا. سيكون لهذا التصويت والموافقة استقصاء رأي اخر نسأل فيه كافة عوائل مدارس وورن الموحدة الاجابة على كافة اسئلة هذا الاستقصاء ليكون لهم الخيار في ارسال اولادهم الى المدرسة شخصيا او الاستمرار بالتعلم عبر الانترنت وذلك لتتمكن ادارة المدارس بحصر اعداد الطلبة وإعداد الجداول لهم

لماذا قرر مجلس الادارة الموافقة على "إطار العمل" بدلا من " جدول رسمي"؟

لكي نتمكن من نغطي كافة الطلبة الراغبين بالعودة شخصيا للمدرسة، قدمت الادارة اقتراح برجوع كافة الطلبة للمدارس. سوف نبغكم بكافة تفاصيل هذه الخطة ونرسلها الى كافة العوائل حالما نعرف عدد الطلبة الراغبين بالرجوع الى المدارس شخصيا وعدد الطلبة الراغبين بالبقاء في البيت والدراسة عبر الانترنت

كولي امر، ما هو أفضل قرار يمكن ان أتخذه بهذا الخصوص؟

سيجب اولياء الامور على استقصاء الرأي ليقرروا رجوع اولادهم شخصيا الى المدرسة او التعليم عبر الانترنت. لهذا إننا ندعو كافة اولياء الامور بمليء هذا الاستقصاء في تمام الساعة 4:00 مساء من يوم الجمعة المصادف 10/23 ليساعدنا في التخطيط لهذا القرار

لماذا تختار إدارة المدرسة طلبة الابتدائية بالدوام بدوام مدرسي لنصف نهار بدلا من دوام كامل؟

سنبدأ بنصف دوام لطلبة المدارس الابتدائية وذلك لتتمكن من إعداد وتنظيم الكادر الخاص بدعم الطلبة والذي يعتني بالطلبة في حضانة الطلبة والمشرفين على الطلبة في الكافتيريا وفي اوقات الفرص المدرسية. بالإضافة الى ذلك ان الدوام لنصف يوم لطلبة الابتدائية وشخصيا سيحدد من الفترات التعليمية المتزامنة للطلبة. هدفنا هو ان يعود طلبة المدارس الابتدائية للدوام الكامل.

هل ستتغير معلمة أولادي؟

من الممكن ان يكون لأولادكم معلمين جدد وذلك عندما نقوم بحصر عدد الطلبة الراغبين بالعودة شخصيا وعدد الراغبين بالتعليم عبر الانترنت

هل يمكن للطلاب اختيار كلا البرنامجين اي الحضور شخصيا للمدرسة نصف الوقت والنصف الاخر التعلم عبر الانترنت؟

كلا، ليس الان ولهذا عليكم الاختيار بين حضور اولادكم شخصيا او التعلم عبر الانترنت

إذا اخترنا ان يدوام اولادنا شخصيا في المدرسة، متى يبدأ الدوام؟

حسب خطتنا نرغب بأن يرجع الطلبة الى المدارس بداية شهر تشرين الاول الحالي وذلك يعتمد على اعداد الطلبة حسب استقصاء الرأي الذي سيملى من قبل اولياء الامور وبعد ان توفر الكادر الداعم للطلبة. ولكننا قد حددنا خطة الرجوع حسب المراحل الدراسية. ستكون المجموعة الاولى للرجوع الى المدارس هما: طلبة صفوف الروضة وحتى صفوف الثاني الابتدائي ثم يتبعهم طلبة صفوف 3-5 وبعدها طلبة صفوف 6-9 والمجموعة الاخيرة ستكون طلبة المرحلة الثانوية

هل سيرجع الطلبة الى مدارسهم التابعة لهم حسب عنوانهم السكني إذا فضلوا الدراسة عبر الانترنت حتى شهر كانون الاول او هل يمكنهم المحافظة على مواقعهم في المدارس الموجودين فيها حاليا؟

سيبقى الطلبة المسجلين في المدارس الغير تابعة لعناوين سكنهم او الراغبين بالذهاب الى مدرسة معينة من اختيارهم، في المدارس التي سجلوا فيها بغض النظر إذا إختاروا ان يداموا بصورة شخصية او قرروا التعلم عبر الانترنت. لذلك سيبقى الجميع في المدارس المختارة من قبل اولياء امورهم